

سموه ترأس الاجتماع الأول للشركة القابضة للنفط والغاز

ناصر بن حمد: أهمية تفعيل دور قطاعي النفط والغاز في دعم الاقتصاد الوطني

أكد سمو الشيخ ناصر بن حمد آل خليفة ممثل جلالة الملك للأعمال الإنسانية وشئون الشباب رئيس مجلس إدارة الشركة القابضة للنفط والغاز على أهمية تفعيل دور قطاعي النفط والغاز في دعم الاقتصاد الوطني وتحقيق الارتقاء باستثمارات القطاعين الحيويين والذي يتوافق مع الرؤية الملكية لحضرة صاحب الجلالة الملك حمد بن عيسى آل خليفة عاهل البلاد المفدى حفظه الله ورعاه وتطلعات صاحب السمو الملكي الأمير سلمان بن حمد آل خليفة ولي العهد رئيس مجلس الوزراء حفظه الله.

جاء ذلك خلال رئاسة سموه للاجتماع الأول لمجلس إدارة الشركة القابضة للنفط والغاز nogaholding والذي عقد عبر الاتصال المرئي بحضور أعضاء مجلس الإدارة.

وأوضح سمو الشيخ ناصر بن حمد آل خليفة أن الشركة حريصة على تحقيق طموحات المملكة عبر مواصلة الارتقاء بالاستثمارات لقطاعي النفط والغاز، حيث وجه سموه لوضع وتطوير الاستراتيجية المتبعة لتتماشى مع الرؤية الاقتصادية للمملكة "2030"، مشيراً سموه إلى أن الشركة تنتظر بعين الاعتبار للأولويات الاقتصادية للمملكة مما يسهم في مساهمتها الفعالة في تحقيق رؤى وتطلعات جلالة الملك المفدى حفظه الله ورعاه.

كما أكد سموه على ضرورة ضبط إدارة الموارد ورفع الكفاءة، واعتماد أعلى مستويات الحوكمة عبر nogaholding وشركاتها التشغيلية والتابعة، مبيناً سموه أن الابداع والابتكار سيكون أساس نهج الشركة للمضي قدماً في تطوير قطاع النفط والغاز .

وخلال الاجتماع، استعرض سمو الشيخ ناصر بن حمد آل خليفة مع مجلس الإدارة الرؤية والاستراتيجية العامة للمرحلة القادمة، كما استمع مجلس الإدارة لشرح مفصل حول المستجدات التي شهدتها الشركة خلال الفترة الماضية.

His Highness Chairs First Meeting of Noga Holding

Nasser bin Hamad Stresses Importance of Activating Role of Oil and Gas in Supporting National Economy

HH Shaikh Nasser bin Hamad Al Khalifa, Representative of HM the King for Humanitarian Works and Youth Affairs, Chairman of the Oil and Gas Holding Company (nogaholding) has reiterated the pivotal role of the oil and gas sector as a key economic driver in line with the Royal vision of HM King Hamad bin Isa Al Khalifa, the King of the Kingdom of Bahrain and the aspirations of HRH Prince Salman bin Hamad Al Khalifa, the Crown Prince and Prime Minister.

This was the inaugural meeting of nogaholding's newly appointed Board of Directors, chaired by His Highness. The meeting was held virtually.

"Nogaholding is mandated to realise the Kingdom's ambitions by continuing to effectively invest in the oil and gas sector and in line with the national economic priorities." HH Shaikh Nasser instructed to align the company's strategic plan with the Kingdom's Economic Vision "Bahrain 2030".

His Highness stressed on the immediate need to improve the efficiency and management of existing resources, adopt the highest levels of governance across nogaholding, its subsidiaries and operating companies, and for innovation to be at the centre of nogaholding's strategy moving forward.

During the meeting His Highness discussed with the Board of Directors the vision and the future strategic direction of nogaholding. The management also presented to the Board of Directors the latest updates and developments on the company's plans and operations.

--The End --